



مجموعة موانئ أبوظبي
AD PORTS GROUP

Notice to Mariners

إشعار إلى البحارة

Subject: Extension for Sea Trials of Remotely Operated Boat- Zayed Port
الموضوع: تمديد التجارب البحرية لقارب يعمل عن بعد - ميناء زايد

To: All Shipping Agents, Port Users Including Ships' Masters and Vessel's Owners/Operators
المرسل إليه: جميع الوكلاء الملاحيين ومستخدمي الميناء بما في ذلك قباطنة السفن وملاك ومشغلي السفن

Details:

This notice serves to amend the information provided in Notice to Mariners 02-2024 regarding Sea Trials of Remotely Operated Boat- Zayed Port

In response to developing conditions and operational requirements, we hereby extend the ongoing trials period until 01 June 2024.

For any inquiries or additional information, please contact the Zayed Port Harbour Master or VTS VHF Channel 67.

ملخص:

يعمل هذا الإشعار على تعديل المعلومات المقدمة في الإشعار إلى البحارة رقم 02-2024 بشأن تجارب بحرية لقارب يعمل عن بعد - ميناء زايد.

استجابة للظروف المتطورة والمتطلبات التشغيلية، نقوم بموجب هذا الإشعار بتمديد فترة العمل الجارية حتى 01 يونيو 2024.

يمكن توجيه أي استفسار يتعلق بهذا الإشعار إلى مدير الإدارة البحرية لميناء زايد أو مركز خدمات حركة السفن على القناة 67.

الكابتن / محمد اليحيائي
رئيس الإدارة البحرية - التشريعات
Capt. Mohamed Al Yahyaei
Chief Harbour Master - Corporate Authority